
Риза Хаљими: Волео бих да будем део Вучићеве владе, жао ми је што досад није било интересовања да Албанци буду део владајуће већине
понедељак, 23 мај 2016 15:57

Председник ПДД Риза Хаљими каже да је његов основни захтев на консултацијама са
Николићем био да се промени став ка Албанцима у Прешеву, Бујановцу и Медвеђи.

  

  

Он је после консултација новинарима рекао да је са председником разговарао и о томе
како да Албанци буду део парламентарне већине, будући да то никада нису били, о
екстремној економској неразвијености, незапослености и проблемима у образовању.

  

"За то, нажалост, до сада никада није било шансе. Није било интересовања странака
које су до сада формирале парламентарну већину. Координационо тело за Прешево,
Бујановац и Медвеђу као владин орган постоји и ми се слажемо са тим да тај орган води
министар који има моћ, али треба да се укључи и локално становништво", рекао је
Хаљими. 
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Он је рекао да је основни захтев ПДД да Влада Србије промени став према Албанцима у
те три општине. 

  

После састанка са Хаљимијем, на консултације су дошли представници Зелене странке
која ће имати једног посланика у Скупштини Србије.

  

(Бета)
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